

PROTOKOLL RY 1/2020

Datum: 2020-01-07
Plats: Telefonmöte.

Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson(SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Anna Rönne (AR), Tekniska Kommittén
Lars Mattsson (LM), MAS

frånvarande: Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén
Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen

Till Officiella meddelanden:

-
- § 1 **Mötets öppnande**
 - § 2 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 3 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 4 **Pågående ärenden**
 - § 5 **Ekonomi**
 - § 6 **Landslag**
 - § 7 **SM**
 - § 8 **Däck**
 - § 9 **Teknik**
 - § 10 **Dispenser**
 - § 11 **Öppet Rallyforum**
 - § 12 **SGA**
 - § 13 **Rallyregler**
 - § 14 **Övriga frågor**
 - § 15 **Nästa möte**
 - § 16 **Mötets avslutande**

-
- § 1 **Mötets öppnande**
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
 - § 2 **Föregående mötesprotokoll**
Inget kvar från föregående protokoll
 - § 3 **Fastställande av dagordning**
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 4 Pågående ärenden

- JR skapar ett OM gällande golvmattor i standardrallybilar.
- Gr.E är klart och utlagt. Gr.F förlängs tills nya Gr.F reglementet blir godkänt.
- Diskussion om "Öppen klass", vi tar med detta ämne till vårens SGA-träff.

§ 5 Ekonomi

- Budget 2020 diskuterades.

§ 6 Landslag

- Inget nytt.

§ 7 SM

- Diskuterades om SM-medalj till nyinstiftade Teammästerskapet. Godkänns endast med en SBF-medalj, ej RF-medalj. Endast till vinnande Team, MAS har gjort ett utkast på regler för Teammästerskap.

§ 8 Däck

- Inget nytt.

§ 9 Teknik

- Förfrågan om finskregistrerad tävlingsbil som vill ha svensk vagnbok. RU och TK utreder det vidare.
- Rapport från TK-möte. Bl.a fastsättning av brandsläckare, inventering av utbildningsmaterial borttagning av nedre tvärbalk, Appendix J 2.5.3.
- TK och RU fördjupar sig i tolkning av Volvo 142 i Gr,Hb.

§ 10 Dispenser

- Hässleholms MK har sökt dispens för extra däck. De behöver ingen dispens då ss är mer än 5 km. Finns i SM regelverket 2.2.1 Däck.

§ 11 Öppet Rallyforum

- Diskuterades om höstens (2020) Rallyforum skall vara i Östergötland.

§ 12 SGA

- Vårens SGA-träff blir den 21/3 i Infra City, Upplands-Väsby.

§ 13 Rallyregler

- Fråga om rutiner av återställande av vägar har inkommit. Det finns inga men hjälp kan fås på blanketten "Upplåtelseavtal" på SBF's hemsida.

§ 14 Övriga frågor

- SO kontaktar våra auktoriserande notsskrivare för att lägga ut kontaktuppgifter på SBF`s hemsida.
- JR tar kontakt med SBF om vilka i landet som har bra utbildningsmaterial för att sammankalla dessa för ett möte och skapa ett bra material.
- Diskuterades om vår verksamhetsberättelse 2019.
- Vi har tagit del av mejl från Harry Joki.
- Diskuterades om RU`s målsättning 2020.

§ 15 Nästa möte

- Nästa möte 28 januari 2020.

§ 16 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.20.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh